
Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsi (RVAKS) üldkogu 

Aeg: 30.03.2023 kell 18.40 kuni 20.50 

Koht: Rae Koolimaja 

Protokoll 

Osalejad – (34 neist 27 liikmed kohal + 7 volitust) osalejate leht - protokolli lisa 1 

Volitused – 7 volitust on protokolli juurde lisatud 

Külalised – Madis Sarik (Rae vallavanem), Mairold Kikkas (järelevalvespetsialist), 

Rando Tännav (ehituse spetsialist), Meelis Rõigas (arendus- ja haldusameti juhataja) 

 

Tehakse ettepanek valida üldkoosoleku läbiviijaks Aivar Aasamäe. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Üldkoosoleku läbiviija on Aivar Aasamäe. 

Tehakse ettepanek valida üldkoosoleku protokollijaks Kai Lasn. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Üldkoosoleku protokollija on Kai Lasn. 

 

Päevakord: 

1. 2022. majandusaasta aruande ülevaade 

2. Revidendi arvamus 

3. 2022. majandusaasta aruande kinnitamine 

4. Assaku veski 

5. Rae valla kriisiplaan 

6. Juhatuse teated 

 

Päevakord: 

1. 2022. majandusaasta aruande ülevaade 

Koosoleku juhataja Aivar Aasamäe tutvustab majandusaasta 2022. aruannet. 

Kõikidele seltsi liikmetele on majandusaasta aruanne ja selgitav aruanne eelnevalt 

tutvumiseks saadetud.  

Küsimusi ei esitata. 

Otsustatakse: Teadmiseks võetud. 

 

2. Revidendi hinnang 

Revident annab hinnangu RVAKS tegevuse kohta 2022. aastal. Hinnang – 

protokolli lisa 2. Revident teeb ettepaneku 2022. majandusaasta aruanne heaks kiita. 

Otsustatakse: Revidendi hinnang teadmiseks võetud. 

 

3. 2022. majandusaasta aruande kinnitamine 

Koosoleku juhataja Aivar Aasamäe esitab seltsi liikmetele küsimuse, kas RVAKS 

majandusaasta 2022. aruande võib heaks kiita ja kinnitada. 

Otsustatakse: Kõik poolt häältega - RVAKS 2022. majandusaasta aruanne on 

kinnitatud. 

 

4. Assaku veski 



Imre Leppik teeb põgusa sissejuhatuse. Nimelt pöördus Peetri alevikuvanem Margus 

Laula RVAKSi poole ja palus (Assaku veski teemadel) seltsi abi vallaga kontakti 

loomisel. Imre Leppik annab teada, et osales RVAKS juhatuse esindajana 

28.02.2023 toimunud koosolekul vallamajas ning sai teemast ülevaate. Ühtlasi lisab, 

et kuna Assaku veski asjus järelevalvemenetlus hetkel käib, siis RVAKS taandab end 

antud teemast. 

Peetri alevikuvanem on RVAKS liikmetele selgitanud Assaku veskiga seotud 

omapoolset versiooni, tänasele koosolekule on palutud valla järelevalvespetsialist ja 

ehituse spetsialist teemat valla poolt selgitama. 

Margus Laula palub luba käesolevat päevakorrapunkti helisalvestada.  

Toimub arutelu.  

Otsustatakse: Seltsiliikmete sõnul võib päevakorra punkti 4. helisalvestada, kui 

salvestist ei jagata. Helisalvestist võib jagada vaid oma seltsiliikmete vahel.  

 

Mairold Kikkas annab põhjaliku Turu tee 2 kinnistu kontrollkäikude ülevaate ja juhib 

tähelepanu leitud puudustele. 

Toimub arutelu. 

Rando Tännav selgitab ehitusseadustikust tulenevat.  

Toimub arutelu. 

Esitatakse küsimusi ja saadakse vastuseid ehituslubade ja kasutuslubade 

menetlemise kohta. 

Otsustatakse: Võetud teadmiseks. 

Vaheaeg 20.00 kuni 20.15. 

5. Rae valla kriisiplaan 

Meelis Rõigas tutvustab HOLPi (hädaolukorra lahendamise plaan) Rae vallas. 

Hädaolukorra lahendamise plaani koostamine on valmistumise tegevus tagamaks 

reageerivate osaliste tegutsemine olukordades, kus tavapäraselt kasutatav tegevus 

enam ei toimi. Hädaolukorrad võivad tekkida paljudel mõeldamatuil põhjustel, olles 

kordumatud ning ootamatute tagajärgede ja mõjuga. Rae valla kriisiplaanis on üles 

tähendatud teede, vee ja kanalisatsiooniga seonduv. On soetatud generaator. 

Kaardistatakse, kuhu luua ühendusi. Kogunemiskohtadeks on haridusasutused ja 

spordirajatised. Lähimal ajal on plaan leitav Rae valla kodulehelt.  

Toimub arutelu. 

Otsustatakse: Võetud teadmiseks. 

 

6. Juhatuse teated 

6.1 Olulised kuupäevad: 

22. aprill – Seltsi sünnipäev. Kõik seltsi liikmed (koos kaaslastega) on kutsutud 

Kõue Mõisa. Kes soovib, saab ööbida.  

Otsustatakse: Omaosalus seltsi sünnipäeval on iga osaleja kohta 20 eurot; 

22. juuli – Rae valla küladepäev. Korraldaja on Suursoo küla; 

22. kuni 24. september – Kogemusreis Ahvenamaale (koos kaaslastega). 

Projekti eestvedaja on Keiu. 

6.2 Kodukant Harjumaa 25 



RVAKS juhatus oli sündmusel esindatud. Anneli Kana palus seltsi liikmetele 

edastada tänusõnad. Valiti uus juhatus. Kodukant Harjumaa uues juhatuses 

on RVAKS liige Margus Laula. 

6.3 Kogukonna eestvedaja stipendiumid 

Kogukonna eestvedaja 2023. aasta stipendiumi saajaid on RVAKSist seekord 

kaks: Raili Salvet ja Gerli Lehe. Raili soovib stipendiumiga eelkõige 

motiveerida oma kogukonna liikmeid, kuna aktiivne seltskond on kasvanud. 

Gerli soov ja põhirõhk saab olema Suursoo küla arengukava kirjutamisel. 

6.4 KOP 

 Juhitakse tähelepanu, et KOP taotluste esitamise tähtaeg lõppeb 03. aprillil. 

6.5 Liikmemaksud 

Aet tuletab meelde seltsi liikmemaksude tasumist (tähtaeg 30. juuni) ja teeb 

kiire ülevaate laekumistest. 

Otsustatakse: Eelmiste aastate liikmemaksude eest võlgnejaid väljasõitudele 

ei kaasata. 

6.6 Külavanemate valimise koosolekud 2023. 

Sirli annab teada, et käesoleval aastal valitakse külavanemad vähemalt viies 

külas: Lehmja, Pildiküla, Tuulevälja, Suuresta ja Soodevahe. 

Kokku kutsumise teade peab Rae Sõnumites ilmuma 7 päeva enne koosoleku 

toimumist. 

Otsustatakse: Võetud teadmiseks. 

 

 

Infotundi aprillis ei toimu. Järgmine kokkusaamine 22. aprill kell18.30 Kõue Mõisas. 

 

 

Koosoleku juhatas 

Aivar Aasamäe        Koosolekut protokollis 

RVAKS juhatuse esimees      Kai Lasn 

RVAKS juhatuse liige 


